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《单词百科:prohibiting是什么意思?prohibiting怎么发音?prohibiting的解
释和用法》

英语单词prohibiting是什么意思?prohibiting怎么读?prohibiting怎么发音?美加网为您整
理了prohibiting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看
吧！

prohibiting怎么读

prohibiting的读音:[pr��hibit��]

prohibiting的意思

1、v.禁止，阻止( prohibit的现在分词 );

prohibiting的相关词组

1、prohibit from 禁止;
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prohibiting的近义词

1、avert  vt.防止，避免;转移;

2、ban  v.禁止;取缔;

3、bar  n.条，块，棒，带;酒吧，柜台;小吃店;栏杆;电热棒;（球门）横梁;障碍;（乐谱
）小节;出庭律师;（气压单位）巴;功能条;

4、block  n.块;街区;大楼，大厦;障碍物，阻碍;

5、censor  n.审查员;

prohibiting的反义词

1、allow  vt.允许;承认;给予;准许（做某事）;

prohibiting的双语例句

1、Resolutions have been passed prohibiting the wasteful customs associated with New
Year calls and gifts.

拜年陋俗,议决禁止.

2、Prohibiting the AutoRun feature, the system will automatically screen function.

禁止自动运行功能, 将屏蔽系统的自动运行功能.

3、a law prohibiting the sale of alcohol

禁止售酒的法令

4、They themselves are energetically prohibiting gambling and suppressing banditry.

他们自己在那里努力禁牌赌,清盗匪.

5、Eventually, laws were passed guaranteeing workers fair wages and working hours and
prohibiting child labor.

最后, 终于通过法案保障工人合理的工资、工时、并且禁用童工.

6、In addition, four international treaties go further than Article 6 by completely
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prohibiting capital punishment.

随后的四个国际条约也严格禁止了死刑的适用.

7、The picture is a sign prohibiting straight and turning right.

图中是禁止直行和向右转弯标志.

8、In prohibiting gaming , gambling and opium-smoking, and in banditry, the peasant
associations have won general approval.

对于禁牌 、 赌、鸦片和清匪, 农民协会是博得一般人的同情的.

9、There is a law prohibiting people from smoking in the subway.

法律禁止人们在地铁吸烟.

10、All article are personal privacy article prohibiting reproduced if without permission.

本站文章均为个人私密性文章,未经许可禁止转载.

11、There is a rule prohibiting a truck from carrying goods on its return haul.

有一条规定,禁止卡车在回程时载运货物.

以上是美加网为您整理的prohibiting怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。
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